
На вниманието на г-н Чобанов  

 

Уважаеми г-н Чобанов 

 

По повод последното предложение за промени в наредбата за прием, считам че всички 

критерии, по един или друг начин са дискриминационни. Всяко дете има право да 

достъп до детска градина и критериите би трябвало да определят къде, а не дали ще 

бъде прието. 

Уседналостта по район ще помогне да се намали безумния хаос, който цари в момента, 

затова не подкрепям отлагането ѝ във времето. Да, тя не решева проблема с липсата на 

над 9000 места, но все пак помага да се  разпределят по-справедливо оставащите 

няколкостотин. Затова трябва да бъде въведена сега, съобразно текстовете в 

действащата наредба. 

 

Още веднъж Ви пожелавам да влагате повече усилия в откриване на нови места, 

отколкото в непродуктивни писмени упражнения и медийни изяви! 

 

С уважение,  

Людмила Цанева 

 


